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concept-Verslag van de Algemene Leden Vergadering 
van de KNNV afd. Leiden e.o. gehouden op 

20 maart 2024 te Oegstgeest 
 
 

 
 

 
 

Aanwezig zijn: 

Eke van Batenburg, Harry de Boer, Anke Burgers, Hans van Dalfsen, Lex 
Haemers, Jacqueline Henrot, Leo Jalink, Frank Kooper, Stan van der Laan, 

Ineke Laroo, Ron Mes, Hermien Okker, Hans Reijngoud, Jeannette Teunis- 
sen, Jan van der Veer, Jan Westgeest, Marco Witte en Koen van Zoest. 

 
1.) Opening en vaststelling van de agenda 

Voorzitster Ineke Laroo opent de vergadering en heet de aanwezigen 
van harte welkom namens het bestuur. 

De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 

 
2.) Ingekomen stukken en mededelingen 

Secretaris Frank Kooper deelt mee dat zeven leden zich voor deze 

bijeenkomst hebben afgemeld. 
Ook meldt hij dat het bestuur de rapportage over 2023 van de 
vertrouwenspersoon heeft ontvangen: er viel niets te melden. 

Tenslotte deelt hij mee dat op zijn oproep aan de leden om te melden 
of men behoefte heeft om voor een avondactiviteit opgehaald te 

worden geen reactie is binnengekomen. De oproep om te melden dat 
men wel iemand wil meenemen heeft één reactie opgeleverd. 

 
3.) concept-Verslag van de ALV van 22 maart 2023 

Het verslag geeft geen aanleiding tot opmerkingen en/of vragen en 

wordt onder dankzegging aan de secretaris vastgesteld. 

 
4.) Jaarverslag van het bestuur en het verslag van de werkgroepen 

Het Jaarverslag van het bestuur wordt goedgekeurd en ook de 

werkgroepenverslagen geven geen aanleiding tot reacties. 

 
5.) Financiën 

a. Penningmeester Eke van Batenburg geeft een korte toelichting op 
het Financieel Verslag 2023.  

Anke Burgers meldt dat de vogelwerkgroep ondanks de dure 
spreker binnen het budget is gebleven en is akkoord met het nieuwe 

begrote bedrag. 
b. Jan Westgeest wordt onder dankzegging benoemd voor de 

Kascommissie voor 2023 en 2024, met terugwerkende kracht in de 

plaats van Marco Witte die tot het bestuur is toegetreden. 
c. De vergadering sluit zich met algemene stemmen aan bij de 

Verklaring van de kascommissie over 2023. 
d. Ineke Laroo is bereid toe te treden tot de Kascommissie voor 2024 

en 2025 en wordt onder dankzegging als zodanig benoemd. 
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e. Eke van Batenburg geeft een korte toelichting op de Begroting 2024 

en op het bestuursvoorstel tot contributieverhoging. 
Vragen worden gesteld over de hoogte van onze reserve à ca. 

€12.600: willen we die als buffer aanhouden of zullen we daar deels 
op gaan interen? Onze jaarlijkse uitgaven bedragen ca. €7.600.  
Er wordt ingestemd met de voorgestelde contributieverhoging en 

afgesproken dat het bestuur gaat bekijken of er extra en bijzondere 
activiteiten te bedenken zijn. 

 
6.) Decharge van het bestuur over het beleid 2023 

Met algemene instemming en applaus verleent de vergadering het 
bestuur decharge over het gevoerde beleid in 2023. 

 

7.) Bestuurswisseling 

Met algemene stemmen en applaus kiest de vergadering Leo Jalink als 
onze nieuwe voorzitter en Marco Witte als onze nieuwe leden- 

administrateur, laatstgenoemde met terugwerkende kracht in de plaats 
van Marco Roos. 
Frank Kooper dankt Ineke Laroo voor haar jarenlange op innemende 

wijze uitgeoefende voorzitterschap en overhandigt haar een stoffelijk 
blijk van waardering namens de applaudisserende vergadering. 

 
8.) Benoeming afgevaardigde(n) landelijke Vertegenwoordigende 

Vergadering 

De vergadering benoemt voorzitter Leo Jalink als afgevaardigde en 
secretaris Frank Kooper als plaatsvervangend afgevaardigde. 

 
9.) Bestuursvoorstel tot statutenwijziging 

Frank Kooper geeft een toelichting bij het bestuursvoorstel. 

Wat betreft de volgens sommigen betreurde komende 
naamsverandering worden door landelijk KNNV nog de gevolgen voor 

het predicaat ‘Koninklijk’ onderzocht. 
Het voorstel wordt verder voor kennisneming aangehoord, want gelet 

op het statutair te geringe aantal aanwezige leden voor een 
statutenwijziging kan pas bij de volgende ALV ongeacht het aantal 
aanwezige leden erover besloten worden. 

 
10.) Natuurbeschermingscommissie: oproep voor bemensing 

Op de oproep van voorzitster Ineke Laroo komt uit de vergadering de 
vraag of er wel behoefte aan bestaat. Voorlopig blijft de secretaris dus 
maar de eventuele externe ‘hulp’vragen intern doorsturen. 

In Bladgroen komt nogmaals de oproep te staan. 

 
11.) Rondvraag en sluiting 

Op een vraag van Koen van Zoest naar het aantal jeugdleden 

antwoordt Marco Witte dat dat er waarschijnlijk twee zijn.  
Het bestuur beraadt zich over de hoogte van contributie voor hen. 
 

Voorzitster Ineke Laroo dankt de aanwezigen en sluit de Algemene 
Leden Vergadering. 

 
 


